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• I.f.t. at vi har haft den tørreste sommer i mange år klarer søen sig pænt. 
 

• Der er klippet langs kanter ved søren og den årlige oprensning igangsættes i sensommeren. 
 

• Cirkuspladsen er blevet klippet i år, det samme med de ubebyggede grunde. 
 

• Der indhentes tilbud på sollys lampeløsning ved elektriker. 
 

• Flere lamper væltet, hærværk, men er ordnet igen. 
 

• Der kigges på elforbrug til pumperne idet udgifter steget markant. 
 

• Ny kasserer - administrator i gang, og de sidste formalia omkring bankskifte til Arbejdernes 
Landsbank ved at være på plads. 
 

• Kontakt til lokale leverandører vedr. dræn, men de har for mange opgaver, for lidt interesse. 
 

• info om GDPR er lagt på hjemmesiden. 
 

• Der kigges på velkomstbrev/mail til nye grundejere i foreningen. 
 

• Stort set alle kontingenter er kommet i hus, de resterende sendes til inkasso nu. 
 

• Fin økonomi fortsat 
 

 


